

TABLE OF CONTENTS

目 录

Training Problems for General Chinese Medical Practitioners in Changchun City and Its Countermeasures

(长春市中医全科医师培训教育的问题与对策)

Y. Q. TONG.....83

The Importance of College Professor's Direct Guidance to Rural Primary School Teachers for Their Specialization

(论高校专家与农村小学教师的专业发展“导师制”)

L. F. OU, L. W. SHI.....87

College Computer Course Teaching Reform and Practice for the Cultivation of Innovative Applied Talents

(以培养创新应用型人才为目标的大学计算机课程教学改革与实践)

Y. Y. AO.....92

Curriculum System Construction on Chain Management Professionals in Advanced Vocational Technical College Based on Integration of Theory and Practice

(理实一体下的高职连锁经营管理专业课程体系建设)

C. D. LIU.....99

Impacts of MOOC on Higher Education and the Suggested Response

(MOOC 对高等教育的影响和应对措施浅析)

H. T. ZHAO, S. WANG, D. T. MA.....104

Analyzing the Difficulties of National Identity Education in Hong Kong

(析香港国民身份教育的困难)

S.-W. WU.....112

The Reform of Organic Chemistry Examination Way to Stimulate Students' Innovative Thinking

(改革有机化学教学模式和考核方式激发大学生创新思维)

M. H. LI, D. W. YANG, Y. H. FU, H. GUO, C. J. HOU, Y. YANG.....121